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12 / 434 Klage på pålegg om retting og tvangsmulkt (19/6183-4) 

Viser til brev av 21.01.2020 om pålegg om å rette opp i forhold utført i Tjøsvollvatnet 
naturreservat, samt tvangsmulkt dersom dette ikke blir utført innen 01.06.2020. 

Først vil jeg på det sterkeste beklage at jeg uforvarende er kommet opp i denne saken. Jeg 
har tidligere hørt om naturreservatet, men kunne ikke i min villeste fantasi se for meg at 
dette gikk langt inn på min tomt. Som tidligere sagt trodde jeg at det var våtmarksområdet 
og sivet som var vernet. I og med dette har jeg bygget i god tro, uten å søke om tillatelse. 

Årsaken til at det ikke ble sendt søknad om dispensasjon etter første henvendelse fra 
Karmøy Kommune var at jeg kunne hadde en uke på meg fra jeg mottok brevet til fristen 
gikk ut. Jeg kunne heller ikke se noen gode alternativer i første henvendelse fra Karmøy 
Kommune. Kan også si at jeg var i sjokk over avgjørelsene som var tatt. 

Selvsagt ønsker jeg å beholde lekehytten og murene jeg har satt opp. Jeg kvir meg likevel for 
å starte en søkeprosess, dersom det er umulig å få dette godkjent. Når det er sagt tenker jeg 
at det ikke er det beste for reservatet å få en stor gravemaskin inn på området enda en gang. 

Jeg vil igjen dra inn dette med kloakken som ble lagt over eiendommen, før jeg kjøpte.        
Da denne ble lagt, ble det kjørt inn mange lastebillass med jord for å få overdekking på 
kloakken. Plenen er like stor som den var før kloakken ble lagt, men det ble fylt en del jord 
for å holde plenen noenlunde i vater.  Dette arbeidet ble slik jeg har forstått utført på vegne 
av Karmøy Kommune. 

Når det gjelder tidsfristen mener jeg den er alt for kort. Jeg har ingen garanti for at det blir 
vær til å gjøre noe med dette i vinter/vår. Hvis området er vått vil en opprettingsjobb gjøre 
mer galt enn godt. En annen ting er at jeg kvir meg for å gjøre noe i hekketiden. Det beste 
ville være å gjøre jobben på tørrfrost, og det ser det ikke ut til at vi skal få denne vinteren. 
Fristen burde være ett år lengre. Det har også en del å si at jeg vil få en økonomisk belasting 
på grunn av dette. Det ville nok være lettere hvis jeg kunne planlegge en viss tid. 

For å komme ut av saken ønsker jeg vi sammen kunne gjennomført en befaring i hagen, og 
blitt enige om hvilke tiltak som må utføres for å få saken ut av verden. Kanskje vi også kunne 
vurdere om det er noe av det «ulovlige» det kan være noen vits i å søke om dispensasjon for. 
I den anledning ønsker jeg at det også kunne bli med en representant for VAR avdelingen i 
Karmøy Kommune. 
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